

Title (en)
Dampening unit for a printing press

Title (de)
Feuchtwerk für eine Druckmaschine

Title (fr)
Dispositif de mouillage pour une machine à imprimer

Publication
EP 0719639 A2 19960703 (DE)

Application
EP 95120136 A 19951220

Priority
DE 4447178 A 19941230

Abstract (en)

The dampener is for a rotary offset printing press. It consists of a variable-speed moistened immersing roll (2), a plastics-coated transfer roll (3), a damping roll (4), and an applicator roll (5) acting with the platen cylinder (6). The damping roll is driven at a speed proportional to, but different from, that of the platen cylinder. The damping roll speed also differs from the speeds of the transfer roll and the immersing roll. The dia. of the platen cylinder, applicator roll, damping roll, transfer roll and immersing roll are in specified ratios to each other.

Abstract (de)

Bei einem Feuchtwerk zum Aufbringen von Feuchtmittel (8) auf einen Plattenzylinder (6) einer Offset-Rotationsdruckmaschine wird ein Übertragen von Farbmitteln in das Feuchtwerk erfundungsgemäß dadurch vermieden, daß eine Feuchtreibwalze (4) mit einer der dem Plattenzylinder proportionalen, jedoch verminderten Umfangsgeschwindigkeit antreibbar ist, wobei eine der dem Plattenzylinder anliegende Feuchtauftragwalze (5) annähernd mit einer plattenzylindergleichen (6) Umfangsgeschwindigkeit reibschlüssig angetrieben ist.

IPC 1-7
B41F 7/26

IPC 8 full level
B41F 7/26 (2006.01); **B41F 33/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B41F 7/26 (2013.01 - EP US)

Cited by
DE10035786A1

Designated contracting state (EPC)
CH DE FR GB IT LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0719639 A2 19960703; EP 0719639 A3 19970319; EP 0719639 B1 20000315; DE 4447178 A1 19960704; DE 59508003 D1 20000420;
JP 3167606 B2 20010521; JP H08230142 A 19960910; US 5649481 A 19970722

DOCDB simple family (application)

EP 95120136 A 19951220; DE 4447178 A 19941230; DE 59508003 T 19951220; JP 34122995 A 19951227; US 57734295 A 19951222